

Date: 07 April 2025

التاريخ: 07 أبريل 2025

Subject: Disclosure on the Impact of Recent US Tariff Increase

With reference to the recent communication received from MSX regarding the requirement for listed companies to disclose the impact of the US tariff increase, we would like to confirm the following:

We do not expect any material direct or indirect impact on the Bank's activities, investments, or operations.

We expect markets to be volatile particularly relating to equities and interest rate movements in the US and their potential influence on local equities and interest rates. Managing such risks forms an integral part of the bank's operations and risk management.

الموضوع: الإفصاح عن تأثير الزيادة الأخيرة في الرسوم الجمركية الأمريكية

بالإشارة إلى الرسالة الأخيرة الواردة من بورصة مسقط بشأن مطالبة الشركات المدرجة في السوق بالكشف عن تأثير زيادة الرسوم الجمركية الأمريكية، نود أن نؤكد ما يلي:

لا نتوقع أي تأثير جوهري مباشر أو غير مباشر على أنشطة البنك أو استثماراته أو عملياته.

نتوقع أن تكون الأسواق متقلبة خاصة فيما يتعلق بالأسهم وتحركات أسعار الفائدة في الولايات المتحدة وتأثيرها المحتمل على الأسهم المحلية وأسعار الفائدة. إدارة هذه المخاطر تشكل جزءاً لا يتجزأ من عمليات البنك وإدارة المخاطر فيه.

Saleh Mohammed Al Hadhrami

AGM - Board Secretary

صالح بن محمد الحضرمي

مساعد المدير العام - أمين سر مجلس الإدارة

